
Motion till SSF-Riks  
 
Vi i SSF Gävleborg tycker att de skulle ha varit till fördel för våra jaktprovs-domare och provledare med en 
redigerbar pdf-fil eller liknade till domar protokollet för jaktprov.  
 
Varför vi vill att riks ska ta fram en? 
 

1. Det är sällan man använder originalet som man har skrivit i skogen. Oftast så renskriver man 
skogskortet innan man lämnar in det.  

 
2. När provledaren har gått igenom provet så ska han/hon scanna in skogskortet och sedan lägga in 

det i rasdata. Idag är det inte alla som har en scanner. Det skulle underlätta med ett skogskort i 
pdf-format. Både för provledare och domare.  

 
3. Det skulle vara lättare för allmänheten att läsa vad som står på skogskorten.  

 
4. Skogskortet bör vara gjort så att poängen automatisk räknas ut (denna uträkningsfaktor bör finnas i 

SSF-Riks ägo då den används idag i Rasdata när jaktprov registreras av provledare online). Detta 
för att det ska gå fortare än att bläddra i regelboken och risken för räknefel minimeras. Skogskortet 
skall gå att ladda ner för domare så att det kan användas offline.  
 

5. Är det en ekonomisk fråga så är SSF Gävleborg villig att stå för en del av kostnaden. 
 
Vi vill påpeka att vi inte vill ta bort det gamla sättet med handskrivet, kuvert med frimärke och scanner. Vi vill 
bara lägga till och förenkla för de som vill.  
 
Mvh SSF Gävleborg 
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